
Zápis č. 1/2025 
ze zasedání Školské rady 

Střední průmyslové školy, Trutnov, Školní 101 
ze dne 21. května 2025 

 
 
Přítomni:  Mgr. Šárka Fibikarová, RNDr. Ing. Oldřich Horák Ph.D, Vlastimil Vykus,  

Marek Zámiš, Ing. Miloš Zemek 
 
Omluven:   Martin Klikar 
 
Host:  Ing. Vladislav Sauer, ředitel školy 
 
 
Program jednání: 

1. Informace o průběhu a výsledcích přijímacího řízení 
2. Rozbor hospodaření za rok 2024 
3. Projednání návrhu rozpočtu na rok 2026 
4. Investiční akce školy 

 
 

 
Ad1) 
Ředitel školy informoval členy školské rady o výsledcích přijímacího řízení pro školní rok 
2025/26. Škola pro nový školní rok nabízí sedm tříd denního studia.  
 
Ke studiu bylo podáno celkem 525 přihlášek. Do maturitních oborů – Elektronické počítačové 
systémy 94 přihlášek, Informatika a management 102, Slaboproudá elektrotechnika 68 a 
Strojírenství – počítačová grafika 69, do učebních oborů – Elektrikář 141 a Nástrojař 51.   
 
V dubnu proběhlo první kolo jednotných přijímacích zkoušek. Na základě výsledků JPZ byly 
naplněny všechny třídy maturitních oborů a obě třídy učebního oboru Elektrikář.  
Přijímací řízení nebylo ukončeno, bylo vyhlášeno druhé kolo přijímacích zkoušek. Škola nabízí 
6 volných míst v oboru Nástrojař. Žáci mohou podat přihlášku do 24. května.  
 
 
Ad2) 
Ředitel školy předložil členům školské rady jako podklad k rozboru hospodaření Výroční zprávu 
o hospodaření školy za rok 2024.  Školská rada projednala předložený dokument. Účetní 
uzávěrka byla schválena Radou kraje KÚ v Hradci Králové.  
 
 
Ad3) 
Jako podklad pro projednání návrhu rozpočtu předložil ředitel školy „Rozpočet příspěvkové 
organizace na rok 2026“. Školská rada projednala předložený dokument. 
 
 



Ad4) 
Ředitel školy informoval členy školské rady, že dne 16. června bude předána dodavateli část 
pracoviště v Mladých Bukách a tím bude zahájena plánovaná rekonstrukce sociálních zařízení 
a šaten. Akce proběhne během hlavních prázdnin. 
 
Dále ředitel školy informoval o rekonstrukci sociálních zařízení na budově Horská 618. Byla 
zadáno zpracování projektové dokumentace. 
 
Stále trvá záměr vybudovat tělocvičnu. Je zpracovaná studie proveditelnosti výstavby na 
pozemku přilehlém k budově Horská 59. 
 
 
V Trutnově dne 21. 5. 2025 
 
 
Předseda: 
 
 
Tajemník: 
 
 
 


